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Szanowny I)anie Prezydencie

W irnieniu mieszkanctiw Wloclawka zr.r'racam sig z uprzejm4 proSb4 o infbrmacjg
dotvcz4ca aw'arii lv dniu 04.11.2024r. na tcrcnie zakladu produkcljnego ANWIL S.A.
W wvniku awarii doszlo do wycieku chlorku winylu do atmosfery,. W kontek5cie awarii
naslrlva siE pytanie. cz) \\'yst4pilo .iakiekolw'iek niebezpieczeflstwo dla zdrowra i rycia
mieszkancorv Wloclawka. czy bylo zagrozenie. czy zagrozenia nie bylo. dlaczego Wydzial
l.arr'4dzania Kry'zysor.vego Llrzgdu Miasta nie wydal komunikatu do mieszkaric6w miasta
o zaistnialei awarii przemvslorvej. Wszy'stkie inlbrmacje byly podawane w komunikacie
Anwilu * nic bylo Zadnej infbrmac.ji spoza zakladu odpowiedzialnego za awarig.

Mieszkaricy oczekuja obiekty'wnc'i. rzetelncj infilrmac.ii o stanie bezpieczeristwa
i ewentualnl'ch zagrozeniach od instytucji odpowiada.i4ce.i z,abezpieczeristwo Wloclawka.
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